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Som borger er det fuldstændigt uacceptabelt at følge historien om Bios, som ikke endnu har 

opfyldt deres kontrakt med regionen.  

Jeg spørger hermed Thyge Nielsen og partiet Venstre. Er der rent mel i posen? Har Bios 

bidraget til jeres valgkamp mv.? Ethvert firma, som ikke opfylder deres kontrakt, bliver 

bortvist. Men vi borgere må vel have statsforvaltningen til at undersøge, hvorfor Bios kan 

fortsætte uendeligt, uden de har udfyldt deres tilbud? 

  


